

အကုသိုလ်မဖြစ်အောင်စောင့်ရှောက်ခြင်းသည် ကောင်း၏

မျက်စိဖြင့် (အကုသိုလ်မဖြစ်အောင်) စောင့်ရှောက်ခြင်းသည် ကောင်း၏။ နားဖြင့် စောင့်ရှောက်ခြင်းသည် ကောင်း၏။ နှာခေါင်းဖြင့် စောင့်ရှောက်ခြင်းသည် ကောင်း၏။ လျှာဖြင့် စောင့်ရှောက်ခြင်းသည် ကောင်း၏။

ဘိက္ခုဝဂ်(ဓမ္မပဒ -၃၆၀)

၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၁၃ ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့။ Sunday, 1 September 2024

၁၁၅၆၇

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ် ပင်မလေးထပ်ဆောင်ရွေ့ ရေကန်အတွင်းရေဖြည့်သွင်းပြီး ဆိုလာလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစနစ်ဖြင့် အလှဆင်ရေးလုပ်ငန်းများတပ်ဆင်ထားရှိမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ်နှင့် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းနည်းပညာတက္ကသိုလ်တို့သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၃၁
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ခရီးစဉ်တွင်လိုက်ပါလာသည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများလိုက်ပါ၍ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ်နှင့် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းနည်းပညာတက္ကသိုလ်တို့သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ☾

ယနေ့ ဖတ်စရာ

ပြည်တွင်းစားသုံးမှုများပြားလာခြင်းကြောင့် မြန်မာ့ထွက်ကုန်သီးနှံ ပဲနီပြားများ မန္တလေးဈေးကွက်အတွင်း အရောင်းအဝယ်ကောင်းမွန်	မင်းဘူးမြို့၌ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်နှိပ်ဖြန့်ဖြူးတင်ရေးပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ	သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး လူတိုင်းလက်တွဲဆောင်ရွက်
စာမျက်နှာ » ၃	စာမျက်နှာ » ၆	ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၁၈

ပြည်လုံးကျွတ် သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူရန် (၂၉) ရက်သာ လိုတော့သည်။





နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းနည်းပညာတက္ကသိုလ်အတွင်း စာသင်ဆောင်အသစ် ဆောက်လုပ်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

● ရှေးမုံမှ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း တက္ကသိုလ်

ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း တက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ပင်မလေးထပ်ဆောင်ရှေ့ရှိ အရှည် ၆၆၅ ပေ၊ အကျယ် ပေ ၁၁၀၊ အနက် ငါးပေရှိ ရေကန်တူးဖော်ပြီးစီးမှု၊ ရေကန်ပတ်လည်စီမံလမ်းစီမံအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ ရေကန်အတွင်း ရေဖြည့်သွင်းပြီး ဆိုလာလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစနစ်ဖြင့် အလှဆင်ပေးမှုများ တပ်ဆင်ထားရှိမှု၊ ကန်ပေါင်တွင် လူသွားလမ်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုနှင့် တက္ကသိုလ်အတွင်း သာယာလှပရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်နှင့် တက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ်တို့က ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ် ပင်မလေးထပ်ဆောင်အား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။



ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က မိုးရာသီကာလ၌ တက္ကသိုလ်ပရိဝုဏ်အတွင်း ရေပိုမိုများမရှိစေရေး ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ရေမြောင်းများ စနစ်တကျတူးဖော်ထားရှိရန်၊ တက္ကသိုလ်အတွင်း သန့်ရှင်းသာယာ လှပရေးနှင့် ဥပမာကောင်းမွန်စေရေးတို့အတွက် လိုအပ်သည်များ လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့သည်။

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းနည်းပညာတက္ကသိုလ် ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းနည်းပညာ တက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး တက္ကသိုလ်အတွင်း စာသင်ဆောင်အသစ်ဆောက်လုပ်နေမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ

ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာကြည်စိုး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက စာသင်ဆောင်အသစ် ဆောက်လုပ်နေမှုအခြေအနေများနှင့် ပတ်သက်၍ လိုက်လံရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ရှင်းလင်း တင်ပြမှုများအပေါ် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်း

သာယာလှပစေရေးနှင့် ဥပမာရပ်ကောင်းမွန်ရေး ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ယာဉ်ရပ်နားရန် နေရာများ၊ကျောင်းသားအိပ်ဆောင်များနှင့် အထောက်အကူပြု အဆောင်များ၊ စာသင်ဆောင်များနှင့် ခန်းမများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အသေးစိတ်ကစစ် ထည့်သွင်း တွက်ချက်စဉ်းစားကာ ရေရှည်ကို ကြည့်ရှု ဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊

ကျောင်းဝင်းအတွင်း လူသွားလမ်းများ၊ အားကစားပြုလုပ်ရာ နေရာနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ ဆောင်ရွက်ရာ၌ ကျောင်းတွင် တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသား ဦးရေအချိုးနှင့် ကိုက်ညီသည့် အကျယ်အဝန်းများ ဖြစ်စေရေး စဉ်းစားဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်တွင်းစားသုံးမှုများပြားလာခြင်းကြောင့် မြန်မာ့ထွက်ကုန်သီးနှံ ပဲနီပြားများ မန္တလေးဈေးကွက်အတွင်း အရောင်းအဝယ်ကောင်းမွန်

မန္တလေး ဩဂုတ် ၃၁
ပြည်တွင်း စားသုံးမှုများပြားလာခြင်းကြောင့် မြန်မာ့ထွက်ကုန်သီးနှံပဲနီပြားများ မန္တလေးဈေးကွက်အတွင်း ဈေးကောင်းရရှိကာ ယခုရက်ပိုင်းတွင် အရောင်းအဝယ်များ သွက်လက်ကောင်းမွန်နေကြောင်း မန္တလေးပဲကုန်သည်များထံမှ သိရသည်။
လက်ရှိတွင် ပဲနီပြားများမှာ ဈေးကွက်အတွင်းသို့ နယ်စုံဒေသအသီးသီးမှ ဝင်ရောက်နေကြောင်း အဆိုပါပဲနီပြားများသည် ဈေးကွက်အတွင်း၌ ယခုအချိန်တွင် ဈေးကောင်းရရှိကာ အရောင်းသွက်လျက်ရှိကြောင်း မန္တလေးမြို့မှ စိုးဝင်းမြင့် ပွဲရုံပိုင်ရှင် ဦးစိုးဝင်းမြင့်ထံမှ သိရသည်။



“မန္တလေးဈေးကွက်မှာ ပဲနီပြားတွေ အရောင်းအဝယ်ကောင်းနေတယ်။ ပြည်တွင်းစားသုံးမှုအနေနဲ့ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတွေက ဝယ်ယူမှုတွေ ရှိနေပါတယ်။ အဲဒီဒေသတွေက ကောက်စိုက်ရာသီချိန်ဖြစ်တာကြောင့် ကောက်စိုက်သမတွေ ကြိုက်နှစ်သက်စွာ စားသုံးကြတဲ့ ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနှစ်မှာ ပြည်တွင်းဝယ်ယူစားသုံးမှုက ပိုမိုများပြားပါတယ်။ ဒီပဲဟာ အာဟာရလည်း ဖြစ်ပြီး ကျန်းမာရေးနဲ့ညီညွတ်

တာကြောင့် စားသုံးကြပါတယ်။ ကုလားပဲစားသုံးမှုပြီးရင် ပဲနီပြားကို အများဆုံးစားသုံးကြပြီး တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုစားသုံးလာတာကို တွေ့ရှိရပါတယ်”ဟု ၎င်းကပြောသည်။
အဆိုပါ ပဲနီပြားကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြပြီး ဧရာဝတီ၊ ချင်းတွင်းမြစ်ဝှမ်းနန်းတင်မြေများတွင် ပိုမိုစိုက်ပျိုးကြကာ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းကြကြောင်း၊ ပဲနီပြားသီးနှံသည် ဆောင်းသီးနှံအဖြစ် တစ်နှစ်လျှင် တစ်ရာသီသာ စိုက်ပျိုးထွက်ရှိကြောင်းနှင့် စိုက်ပျိုးစရိတ်သက်သာပြီး အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်သည့် ပဲအမျိုးအစားဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မင်းထက်အောင် (မန်းကိုယ်ပွား)

မြစ်ရေကြီးမှု အခြေအနေ
နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၃၁
ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတိုင်းထွာချက်အရ သံလွင်မြစ်ရေသည် ဘားအံမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ် ၂၄ ဒသမ ၆၁ ပေ (၇၅၀ စင်တီမီတာ) အထက်သို့ တစ်ပေကျော် (၃၅ စင်တီမီတာ) ကျော်လွန်ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်တစ်ရက်အတွင်း ပေဝက်ခန့် ကျဆင်းလာနိုင်ပြီး ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။
ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတိုင်းထွာချက်အရ စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် တောင်ငူမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ် ၁၉ ဒသမ ၆၉ ပေ (၆၀၀ စင်တီမီတာ) အထက်သို့ နှစ်ပေကျော် (၆၇ စင်တီမီတာ) ကျော်လွန်ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်တစ်ရက်အတွင်း သုံးလက်မခန့် ကျဆင်းလာနိုင်ပြီး ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။
ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတိုင်းထွာချက်အရ စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် မဒေါက်မြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ် ၃၅ ဒသမ ၁၀ ပေ (၁၀၇၀ စင်တီမီတာ) အထက်သို့ ပေဝက်ကျော် (၁၉ စင်တီမီတာ) ကျော်လွန်ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်တစ်ရက်အတွင်း သုံးလက်မခန့် ကျဆင်းလာနိုင်ပြီး ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ ဘားအံမြို့နယ်၊ တောင်ငူမြို့နယ်နှင့် မဒေါက်မြို့အတွင်းရှိ မြစ်ကမ်းအနီးနှင့် မြေနိမ့်ပိုင်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် အထူးသတိပြု နေထိုင်ကြပါရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။
မိုး/ဇလ

တပ်မတော်သည် နိုင်ငံတော်၏အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်သကဲ့သို့ တပ်မတော်သားများသည်လည်း ပြည်သူများ၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုပင်ဖြစ် တပ်မတော်သားများသည် ပြည်သူများမှ ပေါက်ဖွားလာကြသူများဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတာဝန်များကို အသက်စွန့်၍ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် သစ္စာဆိုတိုင်တည်ထားသည့်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သဖြင့် နိုင်ငံတော်အတွက် အမြင့်ဆုံးအဖွဲ့အစည်းဖြစ်

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၃၁
 နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး
 ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်
 ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်
 မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည်
 ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မှော်ဘီ
 လေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ အရာရှိ၊
 စစ်သည်များ၊ တပ်မတော်(ကြည်း)
 ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)မှ
 အမျိုးသမီး ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း
 သူများနှင့် အမျိုးသမီးအရာရှိ
 ခြေလျင်တပ်စုမှူး သင်တန်းမှ
 သင်တန်းသူများအား သက်ဆိုင်ရာ
 ခန်းမများ၌ သီးခြားစီတွေ့ဆုံ
 အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်
 စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ
 တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီး
 ချုပ်နှင့်အတူ နိုင်ငံတော်စီမံ
 အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဝင်၊ ညှိနှိုင်း
 ကွပ်ကဲရေးမှူး(ကြည်း၊ ရေ/လေ)
 ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး၊
 ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ရေ)
 ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထိန်ဝင်း၊
 ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ)
 ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းအောင်နှင့်
 ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်
 မြင့်တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊
 ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊
 ဗိုလ်ချုပ် ဇော်ဟိန်း၊ မှော်ဘီ
 လေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ အရာရှိ၊
 စစ်သည်များ၊ တပ်မတော်(ကြည်း)



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် မှော်ဘီလေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်များအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)
 ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ နည်းပြအရာရှိ
 များ၊ အမျိုးသမီး ဗိုလ်လောင်း
 သင်တန်းသူများနှင့် အမျိုးသမီး
 အရာရှိခြေလျင်တပ်စုမှူးသင်တန်း
 မှ သင်တန်းသူများ တက်ရောက်
 ကြသည်။

ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်
 ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမှာ
 စကားပြောကြားရာတွင်တပ်မတော်
 ကို ခေတ်မီတပ်မတော်တစ်ရပ်
 အဖြစ် တည်ဆောက်ရာတွင်
 တပ်မတော်(ကြည်း)တစ်ခုတည်း
 သာမက တပ်မတော်(ရေ)နှင့်
 တပ်မတော်(လေ)တို့၏ အင်အား
 နှင့် စွမ်းပကားများကိုလည်း မြှင့်

တင်ဆောင်ရွက်ပေး ရမည်ဖြစ်
 ကြောင်း၊ တပ်မတော်(လေ)ကို
 ခေတ်အဆက်ဆက် အဆင့်မြှင့်
 တင် တည်ဆောက်ပေးခဲ့ပြီး ခေတ်
 စနစ်နှင့် လျော်ညီသည့် လေယာဉ်၊
 ရဟတ်ယာဉ်များကိုလည်း တပ်ဆင်
 ပေးထားကြောင်း၊ အာဆီယံနှင့်
 အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင်
 မိမိတို့နိုင်ငံအနေဖြင့် ဂျက်တိုက်

လေယာဉ်များကို စတင်အသုံးပြု
 နိုင်ခဲ့သည့် နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း၊ လေ
 ယာဉ်ရဟတ်ယာဉ်များ သာမက
 လေကြောင်းဆိုင်ရာကျွမ်းကျင်သူ
 အရာရှိ၊ စစ်သည်များကိုလည်း
 စဉ်ဆက်မပြတ် မွေးထုတ်လျက်
 ရှိပြီး အမျိုးသမီးအရာရှိများ
 အနေဖြင့် အမျိုးသားအရာရှိများ
 နည်းတူ ပျံသန်းရေးတာဝန်များ
 တွင် ထမ်းဆောင်နေပြီဖြစ်

ကြောင်း။

တပ်မတော်(လေ)အနေဖြင့်
 မြေပြင်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ သယ်ယူ
 ပို့ဆောင်ရေးနှင့် အရေးကြီး
 စစ်ဆင်ရေးများတွင် လေကြောင်း
 ပစ်ကူပေးတာဝန်များကို ဆောင်
 ရွက်ပေးရခြင်းဖြစ်ပြီး မြေပြင်
 တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် များစွာ
 အထောက်အကူပြုပေးနေသည့်
 တပ်ဖွဲ့ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့်
 မိမိတို့အနေဖြင့်လည်း တပ်မတော်
 (လေ)ကို အဆင့်မြှင့်တင်မှုများ
 ဆောင်ရွက်ရာတွင် လေယာဉ်များ
 ကိုသာမက လိုအပ်သည့် စက်
 ပစ္စည်းများနှင့် အထောက်အကူ
 ပြုပစ္စည်းများကို ဖြည့်ဆည်း
 ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊
 လေကြောင်းစွမ်းပကားဖြင့် နိုင်ငံ
 တော်ကာကွယ်ရေးအတွက် ချမှတ်
 ထားသည့် ကာကွယ်ရေးမူဝါဒ
 များကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်
 ရန် လေ့ကျင့်ခြင်းများကိုစနစ်
 တကျ ဆောင်ရွက်နေရန်လိုပြီး
 တစ်ဦးချင်း၏ စွမ်းရည်နှင့် စိတ်
 ဓာတ်များ ကောင်းမွန်အောင်
 ဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း။

အမျိုးသမီး ဗိုလ်လောင်းသင်
 တန်းသူများအဖြစ် သင်တန်း
 တက်ရောက်နေကြသူများသည်
 တက္ကသိုလ်များ၌ ဘွဲ့ရပြီးကြသူ
 များဖြစ်၍ တက္ကသိုလ်ပတ်ဝန်း
 ကျင် လူမှုဆက်ဆံရေး အတွေ့
 အကြုံများစွာ ရှိထားပြီးသူများ
 ဖြစ်ကြောင်း၊ အသက်အရွယ်အား
 ဖြင့်လည်း မိမိတို့ပိုင်ဆိုင်ဆုံးဖြတ်
 ချက်များကို ချမှတ်နိုင်သည့်အရွယ်
 များသို့ရောက်ရှိပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊
 မိမိတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ချက်
 များဖြင့် တပ်မတော်အတွင်းသို့
 ဝင်ရောက်လာသူများဖြစ်သဖြင့်
 ခံယူချက်များ အခြေခံအားဖြင့်
 ကောင်းမွန်ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်း
 တက်ရောက်စဉ် လေ့ကျင့်ရေး
 ကာလအတွင်း ရုပ်ပိုင်း၊စိတ်ပိုင်း
 ဆိုင်ရာ ကြံ့ခိုင်သန်မာမှုရှိစေရေး
 စနစ် တကျလေ့ကျင့်သွားရန်လို
 ကြောင်း၊ စာမျက်နှာ ၅ သို့ ✦



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် မှော်ဘီလေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်များအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။

★ တပ်မတော်(လေ)အနေဖြင့် မြေပြင်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် အရေးကြီးစစ်ဆင်ရေးများတွင် လေကြောင်းပစ်ကူပေးတာဝန်များကို ဆောင်ရွက်ပေးရခြင်းဖြစ်ပြီး မြေပြင်တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် များစွာ အထောက်အကူပြုပေးနေသည့် တပ်ဖွဲ့ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့အနေဖြင့်လည်း တပ်မတော်(လေ) ကို အဆင့်မြှင့်တင်မှုများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် လေယာဉ်များကိုသာမက လိုအပ်သည့်စက်ပစ္စည်းများနှင့် အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)မှ အမျိုးသမီး ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းသူများနှင့် အမျိုးသမီးအရာရှိခြေလျင်တပ်စုမှူးသင်တန်းမှ သင်တန်းသူများအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားစဉ်။

❖ စာမျက်နှာ ၄ မှ

သင်တန်းကာလအတွင်း သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးသည့် လေ့ကျင့်ရေးဆိုင်ရာများကို ကြံ့ခိုင်သည့်စိတ်ဓာတ်ဖြင့် လိုက်ပါဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ စိတ်ဓာတ်ကောင်းမွန်မှသာ လေ့ကျင့်ရေးများ အောင်မြင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စစ်အတတ်ပညာများကို သင်ကြားပေးခြင်းသည်တိုက်ပွဲဝင်နိုင်စေရန် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးလိုက်သည့် ပညာရပ်များကို သင်တန်းကျောင်းတွင်သာမကဘဲ တာဝန်ထမ်းဆောင်ချိန်များ၌လည်း ပြန်လည်လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်နေရန်လိုကြောင်း၊ ဗိုလ်လောင်းများအနေဖြင့် သင်တန်းကာလအတိုင်း အတာတစ်ခုသို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့်နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်ရသည့် လေ့ကျင့်ရေးများမှ စနစ်တကျဆောင်ရွက်တတ်သည့် ကောင်းမွန်သည့်အကျင့်များကိုရရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိကိုယ်ကို တာဝန်ယူ၍ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်တတ်ခြင်းသည် ကောင်းမွန်သည့်အကျင့်ပင်ဖြစ်ပြီး စနစ်တကျဖြင့်လုပ်ကိုင်နေထိုင်စားသောက်ပြုမူခြင်းသည် တပ်မတော်၏ကောင်းမွန်သည့်အလေ့အကျင့်ကောင်းများပင်ဖြစ်ကြောင်း။



လာအောင် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရာတွင် နိုင်ငံတော်နှင့်တပ်မတော်မှ အားကိုးအားထားရသည့် အမျိုးသမီးအရာရှိကောင်းများဖြစ်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုကြောင်း။

နိုင်ငံတော်နှင့် တပ်မတော်အပေါ် သစ္စာစောင့်သိ၍ တာဝန်များကို ဂုဏ်ယူစွာဖြင့် ကျေပွန်အောင် ထမ်းဆောင်ကြရန် တပ်မတော်သို့ ဝင်ရောက်လာကြသည့် အရာရှိ၊ စစ်သည်များအားလုံးသည် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်၏ တိုက်တွန်းချက်မျှမပါ ရှိဘဲ မိမိတို့သဘောဆန္ဒအလျောက် တပ်မတော်သို့ ဝင်ရောက်လာကြသူများဖြစ်သဖြင့် အခြေခံအားဖြင့် စိတ်ဓာတ်ကောင်းမွန်ပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်သို့ဝင်ရောက်လာကြသူများသည် တပ်မတော်သားများ၏ သစ္စာလေးချက်တွင် အမြင့်ဆုံးသစ္စာဆိုချက်ဖြစ်သည့် “ငါ့နိုင်ငံတော်၊ ငါ့နိုင်ငံသား၊ ငါ့တပ်မတော်အတွက် ငါ၏အသက်ကို စွန့်လွှတ်ရန် အဓိဋ္ဌာန်ပြုပါ၏” ဆိုသည့် သစ္စာဆိုချက်အတိုင်း စောင့်ထိန်းဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုကြောင်း၊ ထိုကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်အပေါ် သစ္စာဆိုထားသည့် တပ်မတော်သားတစ်ဦးချင်းစီအနေဖြင့် မိမိကိုယ်ကို၊ မိမိအဖွဲ့အစည်းနှင့် နိုင်ငံတော်အပေါ် သစ္စာရှိရမည်ဖြစ်ပြီး ခံယူချက်ကောင်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့၏ စိတ်ဓာတ်၊ သစ္စာရှိမှုများဖြင့် ပေးအပ်လာသည့် တာဝန်များကို ကျေပွန်အောင် ထမ်းဆောင်ကြစေလိုကြောင်း၊ တပ်မတော်သည်

နိုင်ငံတော်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်သကဲ့သို့ တပ်မတော်သားများသည်လည်း ပြည်သူများ၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်သားများသည် ပြည်သူများမှ ပေါက်ဖွားလာကြသူများဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေး တာဝန်များကို အသက်စွန့်၍ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် သစ္စာဆို တိုင်တည်ထားသည့်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သဖြင့် နိုင်ငံတော်အတွက် အမြင့်ဆုံးအဖွဲ့အစည်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့်တပ်မတော်သားတစ်ဦးချင်းစီအနေဖြင့် မိမိတို့ကိုယ်ကို ဂုဏ်ယူ၍ တာဝန်ကိုထမ်းဆောင်ကြရန်လိုပြီး နိုင်ငံတော်နှင့် တပ်မတော်အပေါ် သစ္စာစောင့်သိရန်လိုကြောင်း၊ ထို့ပြင် တပ်မတော်သားများသည် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများဖြစ်သဖြင့် ပါတီနိုင်ငံရေးကင်းရှင်းစွာဖြင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြရန်လိုပြီး နိုင်ငံရေးနှင့် ပတ်သက်၍ နိုင်ငံ့အရေး၊ အမျိုးသားအရေးကို ဆောင်ရွက်သွားရမည်သာ ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် နိုင်ငံတိုးတက်ကောင်းမွန်ရေးအတွက် ပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

၏ အရည်အချင်းများ တိုးတက်မှု ရှိစေရေး အမြဲမပြတ်လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် သမားစဉ်လုပ်ငန်းများကို မှန်မှန်ကန်ကန်နှင့် တိတိကျကျ Check၊ Recheck Counter check များဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း။

မိမိတို့ ဆောင်ရွက်နေရသည့် သမားစဉ်လုပ်ငန်းများကို မှန်မှန်ကန်ကန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နေမည်ဆိုပါက တစ်ဦးချင်း အရည်အချင်းများပြည့်ဝပြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုများကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လေ့ကျင့်သားပြည့်ဝနေမှသာလျှင် မိမိကိုယ်ကိုနှင့် မိမိလက်နက်အပေါ် ယုံကြည်စိတ်ဖြင့် မားမတ်ဖြစ်ကာ ရည်မှန်းချက် တာဝန်များကို အောင်မြင်အောင် ထမ်းဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် လေ့ကျင့်ရေးလုပ်ငန်းများကို အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်ဆိုပါက လုပ်ငန်းတာဝန်များကို အောင်မြင်စွာဖြင့် ထူးချွန်စွာဆောင်ရွက်နိုင်မည် တပ်ဖွဲ့တစ်ခုဖြစ်လာမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတာဝန်များကို စွမ်းစွမ်းတမံဆောင်ရွက်နိုင်သည့် တပ်ဖွဲ့တစ်ခု ဖြစ်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)မှ အမျိုးသမီး ဗိုလ်လောင်း သင်တန်းသူများနှင့် အမျိုးသမီးအရာရှိခြေလျင်တပ်စုမှူး သင်တန်းမှ သင်တန်းသူများနှင့် အတူနေ့လယ်စာ သုံးဆောင်စဉ်။

ပေးရန်လိုကြောင်း၊ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှုရှိစေရေး၊ အသင်းအဖွဲ့ဖြင့် ဆောင်ရွက်တတ်စေရေးအတွက် အားကစားပွဲများ၊ ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများ ကျင်းပပေးခြင်း၊ အသိပညာဗဟုသုတနှင့်ခံယူချက်ကောင်းများ ရရှိစေရေးအတွက် ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုကြောင်း၊ စစ်သည်တစ်ဦးချင်းစီနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ၏ လူမှုရေးအခက်အခဲ အကျပ်အတည်းများကိုလည်း မိမိတို့တတ်စွမ်းသည့် ဘက်မှ ကူညီဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်လိုကြောင်း၊ စစ်သည်တစ်ဦးချင်းအလိုက် စိတ်ဓာတ်နှင့် ခံယူချက်များ ကောင်းမွန်မည်ဆိုပါက တပ်၏အရည်အချင်းများ မြင့်မားလာမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်(ကြည်း)၊ ရေ၊ လေ) ရှိတပ်ဖွဲ့ဝင်များအားလုံး အရည်အချင်းပြည့်ဝအောင် ဆောင်ရွက်၍ အပြန်အလှန်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဆိုပါက တပ်မတော်၏ နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးစွမ်းအားသည်လည်း တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

တွေ့ဆုံအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တက်ရောက်လာကြသည့် မှော်ဘီလေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ အရာရှိစစ်သည်များ၊ တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)မှ အမျိုးသမီး ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းသူများနှင့် အမျိုးသမီးအရာရှိခြေလျင်တပ်စုမှူးသင်တန်းမှ သင်တန်းသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး

နှုတ်ဆက် အားပေးစကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)မှ အမျိုးသမီးဗိုလ်လောင်းသင်တန်းသူများ၊ အမျိုးသမီးအရာရှိခြေလျင်တပ်စုမှူးသင်တန်းမှ သင်တန်းသူများနှင့်အတူ နေ့လယ်စာကို အတူတကွသုံးဆောင်ခဲ့ကြပြီး သင်တန်းသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်၍ အားပေးစကား ပြောကြားခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင်တန်းကျောင်း(မှော်ဘီ)သို့ ရောက်ရှိစဉ် ကျောင်းအုပ်ကြီးက တပ်မတော်၏ အမျိုးသမီးစစ်မှုထမ်းများ၏ အခန်းကဏ္ဍကို အားသစ်လောင်းမည့် ဘွဲ့ရအမျိုးသမီးဗိုလ်လောင်းသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးထုတ်ပေးလျက်ရှိသည့်အခြေအနေများ၊ အမျိုးသမီးအရာရှိများအား တပ်စုမှူးသင်တန်း ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိမှုနှင့် လေ့ကျင့်ရေးတာဝန်များ ထမ်းဆောင်နိုင်မှုတို့နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ရှင်းလင်းတင်ပြမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်က သင်တန်းများတွင် လေ့ကျင့်ပေးရမည့်ပညာရပ်များကို အမှန်တကယ် တတ်မြောက်အောင် အပြည့်အဝ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးရန်နှင့် အခြားလေ့ကျင့်ရေးဆိုင်ရာများနှင့်ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည်များ လမ်းညွှန်မှာကြားသည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မှော်ဘီတပ်နယ်အတွင်းရှိ သင်တန်းကျောင်းများ၊ နယ်မြေခံတပ်ရင်း၊ တပ်ဖွဲ့များအတွင်း မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် လှည့်လည် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မင်းဘူးမြို့၌ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ မိသားစုက မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စာကြည့်တိုက်များအတွက် ငွေကျပ် သိန်း ၃၀ နှင့် လူထုသိပ္ပံကျမ်းစာအုပ်နှင့် သုတ၊ ရသစာအုပ်စာစောင်မျိုးစုံ လှူဒါန်း

မင်းဘူး ဩဂုတ် ၃၀ ကျောင်း စာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စာကြည့်တိုက်များအတွက် ငွေကျပ် သိန်း ၃၀ နှင့် လူထုသိပ္ပံကျမ်းစာအုပ်နှင့် သုတ၊ ရသစာအုပ်စာစောင် မျိုးစုံလှူဒါန်းပွဲကို ယနေ့နံနက် ပိုင်းတွင် မင်းဘူးမြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ကျောင်း စာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေး

ရိုက်ကာပါဝင်ကူညီခဲ့သည့် ပန်းဖွား အဖွဲ့၊ ဘင်ခရာအဖွဲ့၊ အိုးစည်အဖွဲ့ တို့အား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်တို့ သည် ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက် မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်သို့ လာရောက် ကြည့်ရှု ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များအား အစားအစာများ ပေးဝေ ၍ ခင်းကျင်းပြသထားသော ဌာန ဆိုင်ရာ ပြခန်းများ၊ ဓာတ်ပုံပြခန်း များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု အားပေးသည်။

သီဆိုဖွင့်လှစ် ဆက်လက်၍ အခမ်းအနား ဒုတိယပိုင်းအစီအစဉ်ကို အဆိုပါ ကျောင်းခန်းမ၌ကျင်းပရာ မင်းဘူး မြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်း သား ကျောင်းသူများက “အလှဆုံး ပန်းများ ပွင့်ကြပြီ” သီချင်းဖြင့် သီဆိုဖွင့်လှစ်ပေးပြီး “နိုင်ငံ အကျိုးအတွက် မှန်းမျှော်ရည် ခိုင်မာတိုးတက်စေရမည်” Video Clip ကို ပြသသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော် ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။



တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင့်လွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ထပ်မံဆောက်လုပ်မည့် စာကြည့်တိုက်အဆောက်အအုံအသစ် လေးတိုက်အတွက် အလှူငွေကျပ်သိန်း ၆၀၀ အား ပေးအပ်လှူဒါန်း ရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက လက်ခံရယူစဉ်။

ပွဲတော်မှခွဲပြီးကို ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ မကွေးတိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင့်လွင်၊ နယ်မြေခံတပ်နယ်မှ ဗိုလ်မှူးချုပ် သိန်းထွန်းဦး၊ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ် ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး မိုးမင်းသိန်း၊ လူမှုရေးရာဝန်ကြီး ဦးမျိုးမြင့်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ပေးပြီး တက်ရောက်လာကြသူများ နှင့် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံ

ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့် တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကုလ သမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဦးသန့် က စာဖတ်သော လူမျိုးသည် တိုးတက်ပြီး တိုးတက်သောလူမျိုး တိုင်းသည် စာဖတ်ကြသည်ဟု ပြောကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ယနေ့ ကမ္ဘာကြီးတွင် ငြိမ်းချမ်းမှု တိုးတက်

အစည်းကိုလည်း ငြိမ်းချမ်းသော၊ သာယာသော၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် သော လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ဖြတ်သန်းစေလိုပါကြောင်း၊ ထိုသို့ ဖြတ်သန်းနိုင်ရန် နိုင်ငံသား အားလုံးတွင် အသိပညာဗဟုသုတ များစွာ လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက လူထု သိပ္ပံကျမ်းများကို လူငယ်များ ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ရန် ပြန်လည် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေစေပြီး စာကြည့်

တိုက်များအတွက် ဝယ်ယူလှူဒါန်း ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ကျောင်း သား ကျောင်းသူများအား စာအုပ် စာစောင်များကို ဖတ်ရှုစေလိုသည့် အတွက် ယခုလို စာဖတ်ရိုက်မြှင့် တင်ရေးပွဲတော်များကို ကျင်းပ ပေးခြင်းဖြစ်ပြီး စာဖတ်လိုစိတ် များ မွေးမြူပေးရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ က စာမတတ်သူသည် ထိုင်နေ သည့်လူနှင့်တူပြီး စာတတ်ပြီး စာဖတ်သူမှာ ရပ်နေသည့်လူနှင့် တူကြောင်း၊ စာတတ်ပြီး စာပေ လေ့လာဖတ်ရှုသူ ဖြစ်မှသာ လမ်းလျှောက်နေသည့်လူနှင့်တူ

သည်ဟု လမ်းညွှန်ထားသည့် အတွက် ကျောင်းသား လူငယ်များ အနေဖြင့် စာလည်းတတ်၊ စာလည်းဖတ်ပြီး အသိဉာဏ် ပညာပြည့်စုံစွာဖြင့် အနာဂတ်ကို လျှောက်လှမ်းနေကြရမည် ဖြစ် ကြောင်း၊ ထို့ပြင် မိမိတို့အား စာသင်ကြားပေးနေသည့် ဆရာ ဆရာမများကို ရိုသေလေးစား တန်ဖိုးထားကြ စေလိုကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမများသည် မိမိတို့ဘဝ တိုးတက်အောင် သင်ကြားပြသ မိမိမောင်းထိုးပြပေးနေသူများဟု မှတ်ယူကြစေလိုကြောင်း ပြော ကြားသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ် မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှမိသားစုက မကွေး တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိစာကြည့် တိုက်များအတွက် လှူဒါန်းသော အလှူငွေကျပ်သိန်း ၃၀၊ လူထု သိပ္ပံကျမ်း အတွဲ(၆)နှင့် အတွဲ(၇) စာအုပ်ပေါင်း ၁၂၂ အုပ်နှင့် သုတ၊ ရသစာအုပ်စာစောင်မျိုးစုံ ၂၃၃ အုပ်တို့အား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး က ပေးအပ်ရာ လူမှုရေးရာဝန်ကြီး က လက်ခံရယူသည်။

စာမျက်နှာ ၇ သို့ *



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် စာဖတ်ရိုက်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်တွင် ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ဌာနဆိုင်ရာပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

